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Protokół nr 72/20 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu, 

z dnia 28 września 2020 r., 

które odbyło się zdalnie 

 

W posiedzeniu udział brali: 

1. Pan Marek Kieler  przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba  Wicestarosta Wieluński  

3. Pan Łukasz Dybka członek Zarządu Powiatu  

4. Pan Jakub Jurdziński  członek Zarządu Powiatu 

5. Pan Andrzej Łebek  członek Zarządu Powiatu 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 

1. Pan Sławomir Kaftan skarbnik powiatu 

2. Pan Andrzej Chowis sekretarz powiatu 

3.  Pan Zenon Kołodziej  naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

                                          i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu 

4.  Pani Danuta Drutowska  dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

                                          w Wieluniu 

5.  Pani Maria Mikoda  wicedyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja                       

                                           Kopernika w Wieluniu 

6. Pani Patrycja Świtalska kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych        

                                          Starostwa Powiatowego w Wieluniu 

7.  Pan Mirosław Kubiak  dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-   

                                           Wychowawczego w Gromadzicach  

8. Pani Dorota Krajcer  naczelnik Wydziału Organizacyjno-Prawnego  

                                           i Nadzoru Starostwa Powiatowego w Wieluniu  

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 
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Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie LXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Przyjęcie informacji Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach o zawarciu umowy najmu sali z firmą Aktywność i Rozwój  

Barbara Jeziorska z siedzibą w Łodzi, ul. Piotrkowska 21/15 z przeznaczeniem  

na konsultacje indywidualne w ramach realizowanego projektu pn.: „Obudź swój 

potencjał społeczny”.  

6. Rozpatrzenie prośby Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Wieluniu oraz kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie o możliwość 

rozszerzenia działalności Warsztatu o dodatkowych 5 uczestników od stycznia 

2021 r. - kontynuacja sprawy z LXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 03.08.2020 r.  

7. Rozpatrzenie wniosku Zarządu Międzygminnego Ludowego Klubu Sportowego  

w Wieluniu w sprawie sfinansowania zakupu 15 kasków dla kolarzy.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Stypendialnej do oceny wniosków o przyznanie stypendiów Powiatu Wieluńskiego 

dla uzdolnionych uczniów i absolwentów.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2021 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”  

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2021 rok - temat 

sesyjny.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr 368/09  

w sprawie ustalenia struktury wewnętrznej w wydziałach Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu oraz planu etatów Starostwa Powiatowego w Wieluniu.  
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13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2020.  

18. Sprawy bieżące. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie LXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pkt 1 

Otwarcie LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył LXXII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w zdalnym posiedzeniu Zarządu.  

 
 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu na podstawie 

zdalnego połączenia audiowizualnego stwierdził, że obrady są prawomocne.  

Na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 5 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 
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W zdalnym posiedzeniu z uwagi na brak połączenia nie bierze udział Pan 

Łukasz Dybka – członek Zarządu i Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

jakieś uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku 

obrad. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (3 głosami „za”) przyjął porządek 

obrad (głosowało 3 członków zarządu). 

 

Przyjęty porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Przyjęcie informacji Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach o zawarciu umowy najmu sali z firmą Aktywność i Rozwój  

Barbara Jeziorska z siedzibą w Łodzi, ul. Piotrkowska 21/15 z przeznaczeniem  

na konsultacje indywidualne w ramach realizowanego projektu pn.: „Obudź swój 

potencjał społeczny”.  

6. Rozpatrzenie prośby Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Wieluniu oraz kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie o możliwość 

rozszerzenia działalności Warsztatu o dodatkowych 5 uczestników od stycznia 

2021 r. - kontynuacja sprawy z LXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 03.08.2020 r.  

7. Rozpatrzenie wniosku Zarządu Międzygminnego Ludowego Klubu Sportowego  

w Wieluniu w sprawie sfinansowania zakupu 15 kasków dla kolarzy.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Stypendialnej do oceny wniosków o przyznanie stypendiów Powiatu Wieluńskiego 

dla uzdolnionych uczniów i absolwentów.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  
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10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2021 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”  

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2021 rok - temat 

sesyjny.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr 368/09  

w sprawie ustalenia struktury wewnętrznej w wydziałach Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu oraz planu etatów Starostwa Powiatowego w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2020.  

18. Sprawy bieżące. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie LXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, 

że protokół z LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu wyłożony był do wglądu  



6 

 

oraz udostępniony w formie elektronicznej na tabletach. Następnie zapytał, czy ktoś 

ma jakieś uwagi do treści protokołu. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (3 głosami „za”) przyjął protokół 

nr 71/20 z LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 3 członków 

zarządu). 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach o zawarciu umowy najmu sali z firmą 

Aktywność i Rozwój Barbara Jeziorska z siedzibą w Łodzi, ul. Piotrkowska 

21/15 z przeznaczeniem na konsultacje indywidualne w ramach 

realizowanego projektu pn.: „Obudź swój potencjał społeczny”.  

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji wyjaśnił, że jest to informacja dyrektora o zawartej umowie najmu sali  

z przedmiotową firmą.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że to jest 

pierwsza umowa, dlatego pan dyrektor może bez podjęcia uchwały Zarządu wynająć 

salę. W przypadku dalszego kontynuowania wynajmu po okresie 3 lat musi być podjęta 

uchwała Zarządu Powiatu. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy pan naczelnik  

ma informacje odnośnie firmy, która będzie wynajmowała salę, czym dokładnie się 

zajmuje.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że jego wydział nie pilotował tej sprawy, ale na przyszłym 

posiedzeniu Zarządu przedstawi więcej informacji.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy w związku  

ze stanem epidemii nie będzie to rodziło zagrożenia dodatkowego dla uczniów,  
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że obce osoby będą w szkole.         

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że dyrektor może przedstawić informację w punkcie „Sprawy 

bieżące” dzisiejszego posiedzenia Zarządu.       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że odnosi 

wrażenie, że zajęcia będą odbywały się po godzinach. Dyrektor nie konsultował  

tej sprawy z panem starostą. Przystał na propozycję, aby dyrektor przybliżył informację 

w punkcie „Sprawy bieżące”. Na chwilę obecną ten punkt jest zawieszony i będzie 

dalej procedowany w punkcie 18 ze względu na pytania, jakie nasunęły się podczas 

rozpatrywania tej sprawy.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach o zawarciu umowy najmu sali  

z firmą Aktywność i Rozwój Barbara Jeziorska z siedzibą w Łodzi, ul. Piotrkowska 

21/15 z przeznaczeniem na konsultacje indywidualne w ramach realizowanego 

projektu pn.: „Obudź swój potencjał społeczny”. 

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Pkt 6 

Rozpatrzenie prośby Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wieluniu oraz kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie o możliwość rozszerzenia działalności Warsztatu o dodatkowych 

5 uczestników od stycznia 2021 r. - kontynuacja sprawy z LXIV posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 03.08.2020 r.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że po przeanalizowaniu tematu okazało się, że właściwą instytucją do zajęcia się 

sprawą jest Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu (PCPR), dlatego Zarząd 

przekierowuje sprawę, zgodnie z kompetencjami. Udzielił głosu pani dyrektor. 

Pani Danuta Drutowska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę. Wskazała, że jest dwóch wnioskodawców: Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Wieluniu oraz Stowarzyszenie Działające Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami”.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu.  
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Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu dołączył do zdalnego posiedzenia 

Zarządu Powiatu. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy prezes 

Stowarzyszenia Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy 

Sami” pan Waldemar Kluska był zaproszony na dzisiejsze spotkanie, ponieważ  

w piśmie prosił o osobiste przedstawienie wniosku na Zarządzie i na komisji zdrowia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że spotkał 

się dzisiaj z panem Kluską, któremu przedstawił informacje w sprawie i nie było 

potrzeby, aby był obecny na dzisiejszym posiedzeniu, co sam zainteresowany 

stwierdził.  

Pani Danuta Drutowska – dyrektor PCPR w Wieluniu dodała, że pan Kluska 

ma również przekazaną informację w jaki sposób należy złożyć wniosek i deklarował, 

że taki wniosek będzie składał.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzieli głosu panu 

wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że w projekcie 

pisma jest przytoczony zapis z Rozporządzenia Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki 

Społecznej paragraf 6 „Jednostka prowadząca warsztat może wystąpić do centrum 

pomocy właściwego ze względu na siedzibę warsztatu z wnioskiem o dofinansowanie 

ze środków Funduszu kosztów wynikających ze zwiększenia liczby uczestników 

warsztatu nie wcześniej niż po upływie dwóch lat od dnia akceptacji przez powiat 

kosztów utworzenia warsztatu”. Zapytał, czy ma rozumieć, że Stowarzyszenie  

„Tacy Sami” może dopiero wystąpić po 2 latach od utworzenia warsztatu.  

 Pani Danuta Drutowska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie, Stowarzyszenie składa wniosek na podstawie paragrafu 3 ust. 1  

ww. rozporządzenia, który zacytowała.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński ponowił prośbę z jednego 

z poprzednich Zarządu dotyczącą spotkania z oboma instytucjami, celem omówienia 

sprawy.  

 Pani Danuta Drutowska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała,  

że będzie w kontakcie z panem wicestarostą odnośnie ww. spotkania.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt się ni zgłosił. Stwierdził, że Zarząd przekazuje 

projekt pisma skierowanego do PCPR w Wieluniu. Dodał, że spotkanie odbędzie się 

przed powołaniem komisja, w którym będzie uczestniczył pan wicestarosta i przekaże 

informacje co zostało ustalone. Zamknął punkt. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

  

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zaakceptował projekt pisma w przedmiotowej 

sprawie skierowanego do Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dołączył do zdalnego posiedzenia 

Zarządu Powiatu. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

Pkt 7 

Rozpatrzenie wniosku Zarządu Międzygminnego Ludowego Klubu Sportowego  

w Wieluniu w sprawie sfinansowania zakupu 15 kasków dla kolarzy. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w koncepcji 

zakończenia sprawy jest napisane, że nie ma zaplanowanych środków w budżecie na 

taki zakup. Dodał, że jest to doskonała promocja powiatu, biorąc pod uwagę sukcesy 

kolarzy na arenie krajowej, jak i międzynarodowej. Zapytał o propozycje. Udzielił głosu 

panu wicestaroście, a następnie panu skarbnikowi, którego zapytał,  

jakie są możliwości budżetowe na ten moment.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził,  

że jest to doskonała forma promocji dodając, że nawet w tej weekend kolarki zdobyły 

wicemistrzostwo Polski. Dodał, że może trzeba ich zapytać, czy woleliby w tym roku 

jakąś kwotę dofinansowania do zakupu kasków, albo w przyszłym roku całość. 

Zaproponował, aby zostawić sprawę w toku i porozmawiać z nimi.  

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu wyjaśnił, że sfinansować  

nie możemy, ponieważ to będzie forma dotacji, nie można w taki sposób finansować 

klubów sportowych.  

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu wyszedł z propozycją zakupienia 

kasków i następnie wręczenia na jednej z sesji.  
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  Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak jak pan radny 

Łebek mówi, czyli w nagrodę zakupić kaski za wyniki sportowe, co następnie omówił.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że będzie 

rozmawiał i zaproponuje taka wersję, o której wspomniał radny Łebek, czyli na koniec 

roku za osiągnięcia w sezonie, za wyniki można takie kaski zakupić i możemy  

w ten sposób uhonorować klub. Na razie sprawa jest w toku, aby dopełnić wszelkich 

formalności. Decyzja jest o spotkaniu i nagrodzeniu całego klubu sportowego  

za osiągnięte wyniki sportowe na sesji Rady Powiatu. Zarządził głosowanie. Zamknął 

punkt. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy w toku celem spotkania z Zarządem Międzygminnego 

Ludowego Klubu Sportowego i przedstawienia propozycji zakupienia kasków  

dla kolarzy, i nagrodzenia klubu sportowego za osiągnięte wyniki sportowe na sesji 

Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji zapytał, czy sprawa ma wrócić na Zarząd, czy ma traktować  

to jako już decyzję Zarządu.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że sprawa jest w toku, będzie później analizowana.  

  

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Stypendialnej do oceny wniosków o przyznanie stypendiów Powiatu 

Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

naczelnika o wprowadzenie do tematu.       

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji omówił projekt przedmiotowej uchwały. Dodał, że do końca września mają 
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złożonych około 50 wniosków.        

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy osoby 

wymienione w projekcie uchwały wyraziły zgodę.      

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział twierdząco.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

ma pytania do przedmiotowego projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.      

   

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 414/20 w sprawie powołania Komisji Stypendialnej do oceny wniosków  

o przyznanie stypendiów Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów  

i absolwentów (głosowało 5 członków Zarządu).     

 Uchwała Nr 414/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu z uwagi na brak połączenia 

nie bierze udziału w posiedzeniu Zarządu. Zarząd Powiatu w  Wieluniu obraduje  

w składzie 4 osobowym.   

Pkt 9 

   Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

pełnienia obowiązków Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby pani 

Mikoda przedstawiła swoją osobę.        

 Pani Maria Mikoda – wicedyrektor ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu poinformowała o swoim wykształceniu, karierze zawodowej, osiągnięciach 

oraz pracy na zajmowanym stanowisku.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Czy pan naczelnik chciałby coś dodać?  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że nie ma pytań tylko będzie miał oczekiwania względem 

pani dyrektor pewnie jak cały Zarząd. Dodał, że cieszy się, że pani Mikoda 
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zdecydowała się podjąć trud, czyli obowiązek doprowadzenia placówki do końca roku 

szkolnego, w którym to roku szkolnym organ decyzyjny jakim, jest Zarząd Powiatu 

będzie podejmował decyzję dot. przeprowadzenia konkursu celem wyłonienia 

dyrektora na stanowisko dyrektor ZS nr 3.       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  poprosił, aby pan 

naczelnik przypomniał członkom Zarządu kwestie związane z odwołaniem dyrektora, 

co o tym mówią przepisy oświatowe.        

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji przekazał, że mamy do czynienia z 2 kwestiami: odwołaniem  

ze stanowiska dyrektora – organ wykonawczy samorządu podejmuje taką decyzję  

w trybie 3 miesięcznego wypowiedzenia, co następnie omówił. Druga kwestia  

to rozwiązanie stosunku pracy ze szkołą, nastąpi z dniem odwołania ze stanowiska 

dyrektora.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia 

uchwały.            

            

    

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 415/20  w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Zespołu Szkół nr 

3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (dot. powierzenia obowiązków Dyrektora Zespołu 

Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika Pani Marii Mikodzie na okres od 1 grudnia 2020 r. 

do dnia 31. sierpnia 2021 r.) (głosowało 4 członków Zarządu) 

 Uchwała nr 415/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

            

            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu życzył pani 

Mikodzie powodzenia na stanowisku dyrektora i zaznaczył, że oczekuje owocnej 

współpracy.            

   

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dołączył do zdalnego 

posiedzenia Zarządu. Zarząd Powiatu w  Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.   
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      Pkt 10     

 Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

projektu „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2021  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie” oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji.  

     

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

naczelnika o wprowadzenia do punktu.        

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji omówił projekt przedmiotowej uchwały.     

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu wicestaroście.        

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy w Rozdziale IV 

musi być podawana na tym etapie wysokość środków planowanych na realizację 

Programu. Czy nie lepiej byłoby tylko wpisać jakie programy będą realizowane  

i zapisać, że późniejszą uchwałą będą przypisane kwoty, ponieważ do końca  

nie wiemy jaka będzie sytuacja budżetowa, też mogą pojawić się jakieś wnioski 

radnych jak w tamtym roku, aby którąś z kwot zwiększyć. Może te kwoty na etapie 

konsultacji nie są potrzebne. Druga prośba, aby już teraz się zastanowić, szczególnie 

przy kalendarzach kulturalnych, sportowych i zdrowotnych, aby być może zmienić 

trochę nabór, aby miał bardziej formę konkursu, a nie tylko przypisywanie 

poszczególnych kwot do kalendarza. Chodzi o to, żeby to były konkretne zasady  

i konkretne działania dla mieszkańców powiatu wykonywane, a nie dla jakiejś 

zamkniętej małej grupy.          

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że pomysł wydaje się 

bardzo atrakcyjny tylko chodzi o to, że trzeba dobrze opracować kryteria konkursowe. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że dlatego mówi 

o tym teraz, aby był czas na przygotowanie.       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

naczelnika o odpowiedź.          

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że oczywiście formułę przyjmowania wniosków możemy 



14 

 

zmienić. Zaproponował, aby Zarząd Powiatu przeanalizował na którymś z kolejnych 

posiedzeń tą kwestię. Do tej pory była taka zasada, że wszystkie merytorycznie 

uargumentowane wnioski były przyjmowane do realizacji, czyli nie było tej formuły 

konkursowej, na którą pan wicestarosta w tej chwili zwrócił uwagę. Natomiast,  

jeśli chodzi o kwestię angażowanych środków finansowych to w zasadzie jesteśmy 

zobligowani do tego, żeby przedstawić nasze zamiary, jeśli chodzi o zaangażowanie 

budżetowe. To, co zostało przedstawione w tej chwili w projekcie to są środki, które są 

po uzgodnieniu z panem skarbnikiem wpisane czy będą wpisane do projektu uchwały 

budżetowej powiatu wieluńskiego na 2021 r. Dodał, że jeśli pojawią się nowe inicjatywy 

czy to ze strony Zarządu, czy Zarząd będzie rozpatrywał takie wnioski, czy inicjatywy 

zewnętrzne to zawsze te środki mogą ulec zmianie – mowa o zaangażowaniu,  

czyli wysokości środków na realizację zadań w obszarze Programu Współpracy.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o wypowiedź w sprawie środków budżetowych.    

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu wyjaśnił, że pan naczelnik Kołodziej 

był u niego, proponował żeby to były takie kwoty i na ten moment wyraził akceptację, 

ponieważ trzeba podać wartości. Zarząd może zmienić te wartości i wówczas 

zmienione wartości zostaną wprowadzone do projektu budżetu na dzień 15.11.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy konsultacje będą trwały 2 tygodnie.       

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że nawet do 3 tygodni, będą 2 formy konsultacji: jedna forma 

elektroniczna, druga to przedłożenie przewodniczącemu Rady Działalności Pożytku 

Publicznego na szczeblu powiatowych z prośbą o przeprowadzenie wewnętrznej 

konsultacji z członkami Rady.         

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że należy 

przyjąć propozycje, a w okresie późniejszym mogą one ulec zmianie.   

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że oczywiście tak, dodając, że przedłożą rezultaty 

konsultacji Zarządowi, który będzie miał możliwość ustosunkowania się,  

bo to jest z jednej strony kompetencja, a z drugiej obowiązek, żeby rozpatrzyć wnioski 

po zakończonym okresie konsultacji, czyli po 19.10.2020 r.     

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że uważa, 

że wnioski po okresie konsultacji będą o wiele wyższe i Zarząd będzie stał  
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przed dylematem co zrobić, ponieważ na pewno na wszystkie potrzeby nie będzie  

nas stać jako powiatu, ponieważ będziemy mieć szereg inwestycji w roku budżetowym 

2021. Z uwagi na brak dalszych pytań, zarządził głosowanie w sprawie podjęcia 

uchwały.  

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 416/20  w sprawie przyjęcia projektu „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego 

w roku 2021 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie” oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji (głosowało  

5 członków Zarządu).          

  Uchwała Nr 416/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

   

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu radnemu 

Dybce.  

 

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu nie bierze udziału w zdalnym posiedzeniu 

Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

  Ponadto Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu kolejny raz zwrócił się  

z prośbą do pana naczelnika, aby coś zrobić z linią autobusową przez Wichernik. 

Ludzie dzwonią i pytają, dlaczego rano jedzie tylko jeden autobus ze Skomlina przez 

Wichernik do szkoły na godz. 8.00, dodając, jak to ujął, że dzieci w Wicherniku 

wsiadają na wysokości przedniej szyby. Podkreślił, że biorą poniekąd 

odpowiedzialność, że to jest niedostosowane. Drugi łączący się temat, dotyczy tego, 

że miał obiecane przez kierownika PKS-u, że przyjrzy się sytuacji, żeby powrotny 

autobus z Wielunia, który około godz. 16.00 jedzie do Ożarowa i skręca na Wygodzie 

przez Mokrsko, aby jechał przez Wichernik, ponieważ dochodzi do takiej sytuacji,  

że młodzież wraca na nogach aż na Walenczyznę, ale z drugiej strony jest zmuszona 

do wykupowania biletu do Mokrska lub do Ożarowa, co jest droższe, ponieważ nie ma 

przystanku na Wygodzie. Kolejny raz poprosił o rozwiązanie tego problemu.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi.            
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 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że pan radny Dybka mówi, że po raz kolejny zgłasza ten 

problem i prosi o jego rozwiązanie, ale pan naczelnik nie jest osobą, która jest w stanie 

rozwiązywać tego typu problemy. Każdorazowo jak pan radny zgłaszał, czy ktokolwiek 

zgłaszał łącznie z rodzicami problemy związane z dojazdem, kierowali te problemy na 

szczebel przewoźnika, czyli PKS-u i uzgodnili również w tamtym roku, żeby uwagi 

związane z dojazdem były kierowane do dyrektorów szkół i na spotkaniach pytają 

dyrektorów, czy są kłopoty związane z komunikacją. W rozmowie z PKS-em 

odpowiedź jest jedna, a mianowicie proszą, aby powiedzieć ile jest takich przypadków, 

ile takich osób, które nie mogą dojechać, z jakiego terenu i muszą mieć informacje  

do rozmów. Podkreślił, że odpowiedzialny za bezpieczeństwo jest przewoźnik. 

Zaznaczył, że nie weźmie nigdy takiej odpowiedzialności na siebie. Natomiast, jeżeli 

to są trudne sytuacje i rozumie, że takie są poprosił, aby uczniowie zgłaszali  

to bezpośrednio swoim dyrektorom placówek. Dodał, że praktycznie raz w tygodniu 

lub raz na 2 tygodnie ma zebrania z dyrektorami, na których analizują sytuację  

z różnych obszarów funkcjonowania placówek, jak również sytuację związaną  

|z kłopotami, jeżeli chodzi o dojazdy. Wówczas będą zbiorowo takie informacje 

kierowali do PKS-u lub zapraszali prezesa na zebranie, bo taka forma też jest 

stosowana i będą szukane rozwiązania. Poprosił o partnerstwo w rozwiązywaniu 

problemu. Dodał, że po raz pierwszy w tym roku jest dyskutowana kwestia problemu  

z dojazdem młodzieży do naszych szkół, jeśli chodzi o te przejazdy czy trasy. 

Zaznaczył, że mają propozycje związane z bezpieczeństwem chodzi  

m.in. o zabezpieczenie dodatkowych miejsc na wsiadanie uczniów do autobusów  

na terenie Wielunia, m.in. przy ul. Młodzieżowej i będą takie uwagi kierowali  

do prezesa PKS-u. Zwrócił się z prośbą do osób zainteresowanych, aby kierować 

młodzież w najbliższych dniach do dyrektorów i w następnym tygodniu  

na zaplanowanym spotkaniu z dyrektorami te uwagi zostaną zebrane i będą podjęte 

negocjacje z PKS-em.           

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu objaśnił sprawę 

zmiany usytuowania przystanków autobusowych. Udzielił głosu radnemu Dybce.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że nie chodzi mu o zmianę 

usytuowania przystanku tylko o zmianę kursu, który teraz jest z Wielunia,  

przez Chotów, Mątewki i skręca w lewo do Mokrska, a chodzi o to, aby wydłużyć  

ten kurs przez Wichernik. Dodał, że młodzież z Wichernika jest pozbawiona dojazdu 
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do domu. Podkreślił, że nie ma pobocza, chodnika, więc dochodzi tutaj kwestia 

bezpieczeństwa, która jest nadrzędna i my ponosimy odpowiedzialność jak coś się 

stanie na tej drodze poniekąd. Zgodził się z panem naczelnikiem, że trzeba  

z szacunkiem dojść do jakiegoś kompromisu, ale jak to ujął musimy stanowczo 

wymagać od kierownika PKS-u, żeby to było zapewnione i zadbać o bezpieczeństwo 

młodzieży.            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że za chwilę będą sygnały z Ożarowa, Komornik, że dzieci wracają tak długo do domu 

po zajęciach szkolnych, więc jedyne rozwiązanie jest takie, że jadą 2 autobusy: jeden 

w kierunku Wieluń-Mokrsko i skręca na krzyżówce w Mokrsku w kierunku Komornik  

i jedzie do Ożarowa, a ten autobus, który jedzie przez Chotów kończy swój bieg  

w Skomlinie. Udzielił głosu radnemu Dybce.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu uprzedził, że o ten sam temat,  

co na Wicherniku, wnioskują mieszkańcy Wróblewa, że ten autobus też zatrzymuje się 

tylko w Mokrsku i młodzież z Wróblewa też nie ma jak dotrzeć do domu.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ten kurs, który jedzie przez Chotów może się kończyć we Wróblewie, ale wszystko 

zależy o możliwości przewoźnika, z którym współpracujemy. Dodał, że trzeba 

wymagać od przewoźnika.          

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że jest to bardzo dobry 

pomysł.            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi.            

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji w związku z tym, że pan starosta i radny Dybka dobrze znają tereny  

i potrzeby zgłaszane przez środowisko, poprosił, aby w najbliższych dniach do końca 

tygodnia młodzież zgłosiła problemy, jeśli takie występują dyrektorom szkół. Przekazał, 

że zbiorą to wszystko na poziomie wydziału i jak to było w minionych latach  

i w poprzednim roku szkolnym szczególnie, zorganizują spotkanie z prezesami  

PKS-u, na którym przybliżą problemy i poproszą o ich rozwiązanie.  

Co do bezpieczeństwa to wszyscy zgadzamy się w tym temacie, jeśli chodzi o tłok  

w autobusach, natomiast, gdyby pan radny Dybka, bo pan starosta będzie 

koordynował tą sprawę, zechciał uczestniczyć w tym spotkaniu z prezesem, to chętnie 

zapraszają.            
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.     

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podkreślił, że szkoła  

jest specyficznym miejscem i jest mnóstwo różnych spraw, dyrekcja jest bardzo 

obciążona. Zaznaczył, że wg niego radnemu Dybce trudno jest dotrzeć do wszystkich 

mieszkańców. Chodzi o to, żeby być może wyjść z inicjatywą do dyrektorów,  

aby przekazali za pomocą elektronicznych dzienników takie informacje, aby był  

w każdej szkole koordynator, aby wyszczególnić największą ilość tych uwag. Dodał, 

że uczniowie nie wiedzą, że mogą zgłaszać się do dyrektorów z takimi problemami,  

bo być może nawet o tym nie pomyśleli. Powiedział, że to jest jego sugestia  

i propozycja, aby młodzież dojeżdżająca mogła zgłaszać takie uwagi dyrektorom, 

choćby przez dziennik elektroniczny wówczas można zebrane uwagi przekazać 

przewoźnikowi.            

    Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji wyjaśnił, że prowadzą takie analizy co roku i co roku dyrektorzy  

na spotkaniach z prezesem PKS-u wskazują kursy, gdzie brakuje dojazdu itd. Dodał, 

że uczniowie wiedzą, że mogą zgłaszać uwagi, a dyrektorzy zbierają te uwagi. 

Podkreślił, że po dzisiejszym posiedzeniu Zarządu jeszcze raz zwróci dyrektorom 

uwagę, na to, żeby zrobili taką analizę we wszystkich klasach. To jest kwestia 2-3 dni 

i dyrektorzy będą ponownie mieli świeżą informację w jakim obszarze, w jakich 

godzinach, na jakich kursach są największe kłopoty z dojazdem. Podziękował  

za  podpowiedzi, bo każda jest cenna.       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że przeprowadzimy konsultacje i skierował słowa do radnego Dybki, że jeśli będzie 

spotkanie do dobrze, aby radny wraz z panem starostą wziął w nim udział.   

Pkt 11 

      Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2021 rok - 

temat sesyjny.          

             

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

kierownik o przedstawienie stanu prawnego, jeśli chodzi o kwestię, że apteki nie 

podejmują swoich czynności, biorąc pod uwagę uchwałę Rady Powiatu Wieluńskiego, 
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czyli akt prawa miejscowego.         

  Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych jeśli chodzi o podstawę prawną wyjaśniła, że Rada Powiatu musi podjąć 

uchwałę, żeby ustalić rozkład pracy aptek. Przekazała, że jeśli apteki nie dyżurowały 

wysyłali pismo do Łodzi do nadzoru, inspekcji. Poinformowała, że z tego, co wie nadzór 

wysyłał pisma do aptek i te apteki w małej części zaczęły dyżurować. Niektórzy 

kierownicy przysyłali pisma, że będą odbywać się dyżury. Dodała, że przedyskutowała 

temat z radcą prawnym i na tyle ile mogli zrobić to zrobili, natomiast w żaden sposób 

nie są w stanie przymusić, aby apteki dyżurowały. Uchwała tak, jak co roku musi zostać 

podjęta, wysłali pisma co do ustalenia harmonogramu dyżurowania, ale prawie 

wszystkie apteki nie odniosły się do tego, czy będą dyżurować, czy nie będą.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy deklaracja aptek jest wiążąca dla powiatu, czy nie, bo nie będą dyżurować, skoro 

nie wszystkie się odniosły, nie zadeklarowały. Czy to jest wiążące do podjęcia 

uchwały?           

  Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że bez względu na to, czy apteki odniosły się,  

czy nie odniosły się uchwała musi zostać podjęta. Dodała, że miała informację  

z nadzoru, że jeżeli będziemy otrzymywać sygnały do mieszkańców, że dana apteka 

nie dyżuruje to pani kierownik ma to zgłaszać natychmiast do nadzoru, co robi.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu wicestaroście.       

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że ma propozycję, 

aby może wyrywkowo przeprowadzać kontrole aptek, które są czynne,  

a które nie są czynne, jeśli nie mamy sygnałów od mieszkańców, a może się tak 

zdarzyć, że nikt nie napisał pisma, a apteka nie będzie czynna.    

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

sekretarza, czy mamy możliwość kontrolowania z punktu widzenia prawnego, dodają, 

że raczej od tego jest nadzór aptekarski.       

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że chodzi  

mu o kontrolę wykonania uchwały Rady Powiatu, czy apteka jest czynna.  

Nawet nie trzeba tam wchodzić tylko podjechać i zobaczyć czy jest faktycznie czynna.

  Pan Andrzej Chowis – sekretarz powiatu powiedział, że uważa, że formalnie 

nie mamy takiego obowiązku, natomiast po to, żeby zdobyć wiedzę czy ta apteka była 
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czynna, czy nie to jest to możliwe. Wyrywkowo czy po jakimś sygnale, że apteka  

nie dyżurowała mieć takie informacje po to, żeby mieć wiedzę i móc też przekazać 

taką informację do nadzoru aptekarskiego.       

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że zrobimy takie wyrywkowe kontrole jak nie ma żadnych przeszkód prawnych. Udzielił 

głosu radnemu Jurdzińskiemu.         

  Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podkreślił, że przeczytał projekt 

uchwały oraz uzasadnienie, w którym jest napisane, że były przeprowadzone 

konsultacje z właścicielami aptek. Zapytał, czy rzeczywiście ze wszystkimi 

właścicielami aptek te konsultacje były przeprowadzone, bo z dokumentów wynika,  

że były konsultacje i nie było uwag.        

  Pan Krzysztof Dziuba – członek Zarządu wyjaśnił, że konsultacje, że została 

wysłana informacja, a to już jest ich sprawa, że nie wzięli udziału w konsultacjach, teraz 

zostaną zobowiązani uchwałą Rady Powiatu do jej wykonania, co powiat z kolei 

zobowiązuje.           

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się z panem 

wicestarostą. Z uwagi na brak dalszych pytań, zarządził głosowanie w sprawie 

podjęcia uchwały.           

   

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 417/20 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

wieluńskiego na 2021 rok - temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 417/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

                                                      Pkt 12      

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr 368/09 

w sprawie ustalenia struktury wewnętrznej w wydziałach Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu oraz planu etatów Starostwa Powiatowego w Wieluniu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

naczelnik Krajcer. Poprosił o przedstawienie zmian.  

Pani Dorota Krajcer – naczelnik Wydziału Organizacyjno-Prawnego  

i Nadzoru omówiła zmiany uwzględnione w projekcie uchwały.    
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  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu omówił sprawę 

utworzenia dodatkowego stanowiska w Biurze Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa, 

co związane jest ze zwiększoną ilością zadań. Ponadto zapewnienie całodobowego 

funkcjonowania centrum zarządzania kryzysowego możliwe jest przy co najmniej 5 

osobowej obsadzie stanowiska dyżurnego. Przekazał, że będzie samodzielne 

stanowisko ds. inwestycji i pozyskiwania środków zewnętrznych, o co w poprzednim 

roku wnioskowali radni, bodajże na sesji były takie pytania. Poinformował, że pojawiła 

się osoba, która jest merytorycznie przygotowana do tego typu zajęć. Zapytał, czy są 

jakieś pytania. Udzielił głosu radnemu Dybce.      

  Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał o roczny koszt zatrudnienia 

takiego pracownika. Zaznaczył, że przyglądał się zatrudnieniu w poszczególnych 

wydziałach i stwierdził, że martwi go trochę ilość osób, że ta biurokracja w starostwie 

jest jednak bardzo duża. Dodał, że pytał w innych starostwach i z tego, co wie trochę 

mniej osób pracuje na poszczególnych wydziałach np. wydział rolnictwa 6 osób. 

Powiedział, że nie wie, czym się zajmują, ponieważ zajmuje się rolnictwem i rzadko 

kiedy chodzi do wydziału rolnictwa. Zdaniem radnego trochę za duża jest biurokracja 

w naszym urzędzie.           

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jest wypisane czym zajmują się poszczególne wydziały. Dodał, że samo wydawanie 

zaświadczeń, do których zostaliśmy zobligowani to jest bardzo dużo, to jest ponad 

1000 zaświadczeń o zalesieniu. Jest tego sporo, jeśli chodzi o wydział rolnictwa,  

a poza tym leśnicy pracują też w gminach i są oddelegowani na odbijanie drewna,  

są również sprawy geologiczne, sprawy wyłączenia gruntów z produkcji rolnej, dlatego 

nie ma żadnych zastrzeżeń. Poinformował, że na ten moment jest zwiększenie  

tego etatu, ale myśli, że w przyszłości etaty gdzieś będą redukowane. To jest kwestia 

8 miesięcy. Odnośnie kosztów zatrudnienia odpowiedział, że trudno powiedzieć  

w tej chwili, ale pracownik, który zaczyna pracę w starostwie ma najniższą krajową  

i tutaj nie ma żadnej innej możliwości. Dopiero jak się wykaże swoim doświadczeniem, 

zaangażowaniem to wówczas, jeśli są podwyżki, to jest brany pod rozwagę odnośnie 

kwoty wynagrodzenia. Z uwagi na brak pytań, zarządził głosowanie w sprawie podjęcia 

uchwały.            
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 418/20  zmieniającą uchwałę Nr 368/09 w sprawie ustalenia struktury wewnętrznej 

w wydziałach Starostwa Powiatowego w Wieluniu oraz planu etatów Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu).    

 Uchwała Nr 418/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

      Pkt 13     

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu.

            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

naczelnik Krajcer. Poprosił o przedstawienie zmian.      

 Pani Dorota Krajcer – naczelnik Wydziału Organizacyjno-Prawnego  

i Nadzoru omówiła zmiany uwzględnione w projekcie uchwały.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak pytań, 

zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.   

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 419/20  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu).    

 Uchwała Nr 419/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   

 

          Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.          

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o mówienie projektu uchwały. 

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt uchwały.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku z brakiem 

pytań, zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.     
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  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 420/20  w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu).            

  Uchwała Nr 420/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.    

   

                                                  Pkt 15       

 Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.           

             

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o mówienie projektu uchwały. 

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt uchwały.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku z brakiem 

pytań, zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.     

                

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 421/20  w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu).     

         Uchwała Nr 421/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o mówienie projektu uchwały.       

  Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt uchwały.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku z brakiem 

pytań, zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.     
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  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 422/20 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu).            

  Uchwała Nr 422/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   

          Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2020.  

            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o mówienie projektu uchwały.       

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt uchwały.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z brakiem pytań, zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.   

             

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 423/20 w sprawie zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2020 (głosowało 4 członków Zarządu).     

 Uchwała Nr 423/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Pkt 18 

 Sprawy bieżące. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w sprawach bieżących Zarząd powraca do punktu 5 dot. wynajmu sali firmie 

Aktywność i Rozwój.          

    Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji przekazał, że poprosił pana dyrektora celem wyjaśnienia członkom 

Zarządu ideę, cel wynajmu i jak on będzie wyglądał.      

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach poinformował, że projekt, który będzie 

realizowany jest w ramach projektu operacyjnego „Edukacja, Wiedza i Rozwój”. 

Realizatorem projekt jest firma Aktywność i Rozwój z Łodzi. Celem projektu jest 

aktywizacja i uspołecznianie osób niepełnosprawnych. Dodał, że jest tylko 
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współuczestnikiem w tym projekcie. Jego zadaniem było zrekrutowanie osób spośród 

wychowanków Ośrodka i udostępnienie pomieszczenia, za które firma zapłaci 250 zł 

brutto. Uczestnikami projektu będą tylko uczniowie Ośrodka, nie będzie osób  

z zewnątrz. Zajęcia będą odbywały się w soboty w tym czasie kiedy internat będzie 

funkcjonował.           

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował 

dyrektorowi za wypowiedź. Zapytał, czy są pytania. Udzielił głosu radnemu 

Jurdzińskiemu.           

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy uczestnicy zajęć będą 

ponosili jakieś opłaty.            

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odpowiedział, że nie będą ponosili żadnych 

opłat, jak również Ośrodek nie będzie ponosił żadnych opłat. Rodzice  

są poinformowani, wiedzą na czym polega projekt i zadeklarowali, że we własnym 

zakresie dowiozą uczniów na czas zajęć. Odnośnie uczniów, którzy są w internacie  

ich uczestnictwo jest za zgodą rodziców.        

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.          

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński pogratulował dyrektorowi 

inicjatywy.             

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał informację 

o kolejnym terminie posiedzenia Zarządu Powiatu i o sprawach szpitalnych, które będą 

rozpatrywane. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił.  

 

Pkt 19 

Wolne wnioski. 

 

Na LXXII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu nie zgłoszono wolnych wniosków. 
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Pkt 20 

Zamknięcie LXXII posiedzenia Zarządu Powiatu. 

  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął LXXII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokołowała: 

 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  

 


